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I N T E R P E L A C J A
Przedmiot, temat interpelacji: Wyjaśnienie dotyczące znakowania drzew
przeznaczonych do wycinki

Nawiązując do złożonej wcześniej interpelacji dotyczącej znakowania drzew
przeznaczonych do wycinki i zamieszczania informacji o przyczynach wraz
z informacjami dodatkowymi i uzyskanej na tę interpelacje odpowiedzi, pragnę
poinformować iż opaska nie była wymogiem obligatoryjnym. Nie chodziło
o wykorzystanie konkretnego nośnika informacji, a o sam proces informacji.
Skoro więc wspomniane opaski są za drogie, można wprowadzić informację na
zwykłej kartce papieru (A4). Wjednym z miast stosuje się przypięcie takiej kartki,
czasem nawet (w szczególnych wypadkach) z wynikami analizy dendrologicznej,
niekiedy z wykorzystaniem tomografu akustycznego.
Wskazane, w odpowiedzi na moja interpelację, rozwiązanie o znakowaniu
sprayem, wydaje się krokiem w dobrym kierunku, ale niosącym za sobą zbyt mało
informacji (tylko, że drzewo będzie wycinane).
Proszę więc o rozważenie nanoszenia wymienionych przeze mnie pierwotnie
informacji (np. gatunek drzewa, obwód, szacowany wiek, przyczyna wycinki,
numer decyzji, dane do kontaktu) na dowolnym nośniku.
W wypadku wprowadzenia takiego standardu znakowań, prosiłabym, by
podmiotom prywatnym sugerować (chyba, że możemy wymagać?) tego samego
rodzaju oznaczenia.
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